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Tym razem Lucas Digne był bohaterem inicjatywy Roma Cares "W szkole

kibicowania". Francuski obrońca udzielił przy tej okazji wywiadu dla Roma

TV, a także odpowiadał na pytania dzieci ze szkoły, w której doszło do

wydarzenia. 

 

Oglądałeś mecz z Sassuolo?

- Tak, tak, to było piękne zwycięstwo.

Jak się czujesz?

- Dobrze. Czuję się lepiej. Ciężko pracuję, aby wrócić jak najszybciej na boisko.

Potem Francuz wciął udział w wywiadzie przeprowadzonym przez dzieci.

Twój ulubiony piłkarz?

- Totti.

 

Twoja przygoda w PSG?

- Piękne doświadczenie, było dla mnie ważne, PSG to wielki zespół, jednak cieszę

się, że przyszedłem do Romy.

 

Mocniejsze jest PSG czy Roma?

- Jeszcze się z nimi nie mierzyliśmy.

 

Jak się czułeś gdy zdobyłeś gola z Carpi?

- Fantastycznie, zdobycie gola w koszulce Romy to wielka sprawa.

 

Kiedy zacząłeś stawiać pierwsze kroki z piłką?
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- Pierwsze kopnięcia wykonywałem z moim ojcem i bratem.

Denerwujesz się przed meczami?

- Na początku trochę, teraz już nie.

 

Twój ulubiony sport poza piłką?

- Koszykówka. Przy okazji, Michael Jordan powiedział, że mistrzowie wygrywają

mecze, ale ligi wygrywa się grą zespołową.

 

Jak się czujesz z obecnością El Shaarawyego na skrzydle?

- Bardzo dobrze. Zdobył dwa gole w dwóch meczach, cieszę się, że przyszedł.
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